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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Deadline
2021-41 Raadsvergadering 09-11-2021 

5. Onderzoeksbudget 
toekomst Oranjeschool

Portefeuillehouder Paters zegt toe 
m.b.t. de Startnotitie - de zin op pagina 
3 , 1e alinea (over de onderhouds-
kosten) nog eens te bezien en in beeld 
te brengen wat de voor- en nadelen 
zijn bij financiering door de gemeente 
of door SMV.

Stand van zaken november:  De 
zoektocht naar een projectleider is 
gaande. Na aanstellen projectleider 
zal de planning worden 
geconcretiseerd. Beoogd wordt de 
uitkomsten op tafel te leggen bij de 
coalitieonderhandelingen.

30-06-2022

2021-40 Raadsvergadering 09-11-2021 
4.a. Programmabegroting 
2022

Portefeuillehouder Harmsen zegt toe 
samen met portefeuillehouder Koster 
de mogelijkheid te bekijken hoe de 
veiligheid voor bewoners rondom 
d’Oale Bouw te kunnen waarborgen 
(o.a. opstaande tegels.)

Stand van zaken november:  
Grootschalige investeringen worden 
opgevoerd op de investeringslijst 
voor de begroting 2023. Er wordt 
een veiligheidsinspectie uitgevoerd.

30-06-2022

2021-39 Raadsvergadering 09-11-2021 
4.a. Programmabegroting 
2022

Portefeuillehouder Van Abbema zegt 
toe schriftelijk antwoord te geven op de 
vraag waarom de leeftijdsgrens bij de 
individuele toeslag is losgelaten.

Stand van zaken november:  Op 24 
november is de beantwoording aan 
de griffie aangereikt.  AFVOEREN

24-11-2021

2021-38 Raadsvergadering 09-11-2021 
4.a. Programmabegroting 
2022

Portefeuillehouder Van Abbema zegt 
toe de raadsbrief ‘Asbestsanering’ die 
in concept klaarligt binnen enkele 
weken toe te zenden

Stand van zaken november:   
Raadsbrief zal in december 2021 
worden ingebracht in het college.

01-01-2022

2021-37 Raadsvergadering 09-11-2021 
4.a. Programmabegroting 
2022

Portefeuillehouder Koster zegt toe de 
raad schriftelijk te informeren inzake 
overschrijden kosten software/ICT

Stand van zaken november:    Begin 
2021 is bij het opmaken van de 
jaarrekening 2021 geconstateerd dat 
het begrotingsbudget voor het 

31-12-2021



Lijst toezeggingen d.d. 14-12-2021

Pagina 2 van 17

gebruik van software met € 250.000 
was overschreden. Deze 
overschrijving is structureel van aard 
en daarom verwerkt in de Berap 
2021 en in de meerjarenbegroting 
2022. De oorzaak hiervan was dat 
de begroting was gebaseerd op de 
realisatie van 2018. Echter, in 2019 
en 2020 zijn enkele nieuwe 
informatiesystemen ingevoerd (zoals 
bijvoorbeeld Financials voor de 
financiële administratie, Power 
Browser voor de VTH-processen en 
Pepperflow voor de P&C-cyclus). 
Deze extra structurele, jaarlijkse 
gebruikskosten waren niet 
opgenomen in de meerjaren-
begroting. Deze informatie is deels 
ook al eerder met de Raad gedeeld, 
bij de jaarrekening 2020.    
AFVOEREN

2021-36 Raadsvergadering 09-11-2021 
4.a. Programmabegroting 
2022

Portefeuillehouder Koster zegt toe de 
beantwoording van de vragen van de 
fractie SGP ten aanzien van de 
leesbaarheid van de begroting, de 
beheersplannen en de analyse van de 

Stand van zaken november:  De 
aanpak m.b.t. de motie leesbaarheid 
begroting wordt in het eerste 
kwartaal van 2022 gedeeld met de 
auditcommissie, zoals eerder is 
aangegeven. Volgens planning zal 

31-03-2022
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weerstandsratio (beoordeling van de 
risico’s) aan de raad te doen toekomen.

dit in het eerste kwartaal van 2022 
plaatsvinden. De voortgang m.b.t. de 
risico’s, weerstandsratio en 
kengetallen wordt daarbij ook 
meegenomen.  De beheerplannen 
komen in het eerste kwartaal van 
2022 in het college van B&W en 
worden na besluitvorming gedeeld 
met de raad.

2021-35 Raadsvergadering 09-11-2021 
4.a. Programmabegroting 
2022

Portefeuillehouder Broekhuizen zegt 
toe te willen onderzoeken en met een 
voorstel te komen over hoe we dit (pilot 
buurtbemiddeling met vrijwilligers) het 
beste kunnen aanpakken.

Stand van zaken november:  
Uitwerking van deze toezegging 
wordt zsm opgepakt.

31-03-2022

2021-34 Raadsvergadering 09-11-2021 
4.a. Programmabegroting 
2022

Portefeuillehouder Van Abbema zegt 
toe de vragen die gesteld zijn 
aangaande Ontplooj (voorheen Soweco) 
mee te nemen in de te organiseren 
raadsinformatiebijeenkomst over 
Ontplooj. De volgende punten zullen 
dan in ieder geval aan de orde komen:   
- Medezeggenschap - Sociaal plan - 
Integratie - 
Medewerkerstevredenheidsonderzoek

Stand van zaken november:  
Raadsinformatiebijeenkomst wordt 
met de griffie gepland.

01-03-2022
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2021-33 Raadsvergadering 09-11-2021 
4.a. Programmabegroting 
2022

Portefeuillehouder Paters zegt toe te 
gaan kijken of het überhaupt mogelijk 
is een lijstje te genereren aangaande 
tariefstelling gezinshuizen.

Stand van zaken november:  Memo is 
verzonden aan de griffie om te delen 
met de raad als antwoord op de 
toezegging.   AFVOEREN

02-12-2021

2021-32 Raadsvergadering 02-11-2021 
11.c. Motie vreemd SGP – 
“Gemeentelijk beleid 
Huisvesting arbeidsmigranten 
Twenterand” (M36)

Portefeuillehouder Harmsen zegt toe op 
korte termijn aan de slag te willen gaan 
met deze motie.

Stand van zaken november:  Het 
eerste overleg over deze motie heeft 
plaats gevonden. Wordt verder 
uitgewerkt.

31-12-2021

2021-31 Raadsvergadering 02-11-2021 
11.b. Motie vreemd PVV – 
“Meldpunt 
Energiearmoede”(M35)

Portefeuillehouder Van Abbema zegt 
toe te willen bekijken wat naar 
aanleiding van ‘vroegsignalering’ op 
het gebied van het thema 
‘energiearmoede’ gedeeld kan worden 
met de raad.

Stand van zaken november:  Op 24 
november 2021 is de beantwoording 
aan de griffie aangereikt. AFVOEREN

31-12-2021

2021-29 Raadsvergadering 02-11-2021 
11.a. Motie vreemd PvdA/GL – 
“Deltaplan Kanaal Almelo-De 
Haandrik” (M34)

Portefeuillehouder Koster zegt toe het 
idee van de motie in het volgende 
bestuurlijke overleg in te brengen.

Stand van zaken november:  Het 
eerstvolgende bestuurlijk overleg 
vindt plaats op 13 december 2021. 
Dan zal het idee van deze motie 
worden besproken.

2021-28 Raadsvergadering 02-11-2021 
3. Vragenhalfuurtje

Portefeuillehouder Harmsen zegt toe op 
korte termijn met een terugkoppeling 
naar de raad dan wel een oplossing te 
komen.  Veiligheidssituatie 
Harmsenweg en Westerveenweg 
Vriezenveen

Stand van zaken november:    Wij 
hebben de situatie bij de splitsing 
Harmsenweg/Westerveenweg 
bekeken. Er is wat ons betreft 
voldoende overzicht, ondanks dat 
hier een brugleuning aanwezig is. 

31-12-2021
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Het verwijderen van deze 
brugleuning is qua veiligheid ook 
geen optie. Waarschijnlijk is hier, 
hoe vervelend ook, sprake geweest 
van een incident.     De situatie bij de 
kruising Harmsenweg met de 
Veeneindeweg vraagt extra 
aandacht. Hier zullen wij nog dit jaar 
borden ‘gevaarlijke kruising’ (RVV 
J8) plaatsen. Ook zal, mits de 
buitentemperatuur dit nu nog 
toestaat, een 'bliksemschicht’ op de 
weg worden aangebracht. (Anders 
gebeurt dit later). Tevens is er 
gekeken naar het toevoegen van 
haaientanden maar de kans dat de 
snelheid hoger komt te liggen op de 
Harmsenweg is dan zeer 
aannemelijk. Een hogere snelheid op 
de Harmsenweg is niet wenselijk. 

2021-27 Raadsdebatten 12-10-2021 
4. Integraal Veiligheidsbeleid 
2022-2025 gemeente 
Twenterand

Portefeuillehouder Broekhuizen zegt 
toe de vraag rondom cameratoezicht 
bijstandsfraude (‘Hoe gaan we daarmee 
om en wat achten we daarin 
verstandig?’) schriftelijk te 
beantwoorden.

Stand van zaken oktober: deze 
toezegging wordt opgepakt en 
schriftelijke beantwoording wordt op 
korte termijn naar de Raad 
verzonden. Stand van zaken 
november: de raad is geïnformeerd. 
AFVOEREN

31-12-2021
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2021-24 Raadsdebatten 07-09-2021 
4. Gevolgen meicirculaire 2021

Portefeuillehouder Koster zegt toe te 
streven naar verbetering van de 
leesbaarheid van dit soort brieven en 
richting de programmabegroting 2022 
een extra bijeenkomst te organiseren 
om te kunnen duiden wat de 
consequenties zijn van deze 
meicirculaire.

Stand van zaken oktober: in de 
raadsbrief over de gevolgen van de 
septembercirculaire 2021 is een 
eerste aanzet gegeven voor 
verbetering van de leesbaarheid van 
dit soort brieven Stand van zaken 
november: kan worden afgevoerd. 
Programmabegroting is vastgesteld 
en over de raadsbrief ‘gevolgen 
meicirculaire’ zijn door raadsleden 
vragen gesteld aan de betreffende 
ambtenaar (zoals door de 
portefeuillehouder is voorgesteld om 
te doen) die beantwoord zijn.

31-12-2021

2021-23 Raadsdebatten 07-09-2021
3. Onderhoud grasvelden 
binnen de bebouwde kom

Portefeuillehouder Koster zegt toe 
vragen van de heer Elzinga met 
betrekking tot de slechte uitvoering van 
de werkzaamheden te laten uitzoeken. 
Wat gebeurt er met niet bestede uren in 
bijvoorbeeld een droge, hete zomer? 
Kun je de aanbesteding in percelen 
knippen?

Stand van zaken oktober/november: 
Op dit moment wordt het concept-
antwoord opgesteld.

31-12-2021

2021-22 Raadsvergadering 06-07-2021 
16.c. Schriftelijke 1e termijnen 
/ algemene beschouwingen 
reactie college

Portefeuillehouder Broekhuizen zegt 
toe in gesprek te gaan met scholen, 
jongeren zelf, en het jongerenwerk met 
het thema: “Hoe kunnen we verbinding 

Stand van zaken september: Zodra 
het gezien de beperkingen wegens 
corona weer mogelijk is onderzoekt 
de burgemeester hoe we jonge 

31-12-2021
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maken met jongeren” en de 
bevindingen daarvan uiterlijk 1 januari 
2022 terug te koppelen naar de raad.

mensen beter kunnen bereiken. 
Onder andere door in gesprek te 
gaan met jongeren zelf, scholen en 
partijen die met jongeren werken. 
Donderdag 16 september heeft de 
burgemeester een afspraak met 
Evelien Opbergen, directeur van 
Zorgsaam Twenterand. Met haar 
gaat de burgemeester in gesprek 
over hoe we gezamenlijk jongeren 
beter kunnen bereiken. Dit gesprek 
is het vertrekpunt voor eventuele 
vervolgacties. Burgemeester streeft 
ernaar om voor het einde van het 
jaar in gesprek te gaan met de 
gemeenteraad. Stand van zaken 
oktober: De komende periode 
(november 2021 - februari 2022) 
gebruiken we om meer in gesprek te 
gaan met jongeren zelf en te 
onderzoeken welke participatie-
vormen passend zijn. Bijeenkomsten 
met middelbare- en basisscholen 
worden gepland. Na de verkenning 
te hebben afgerond en de 
bezoekmomenten hebben plaats-
gevonden gaan we in gesprek met 
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de gemeenteraad over de 
verschillende wensen en opties. 
Idealiter doen we dit voor de 
gemeenteraadsverkiezingen van 16 
maart 2022 zodat we rond die 
verkiezingen een start kunnen 
maken met het betrekken van 
jongeren bij die gemeenteraads-
verkiezingen. Stand van zaken 
november:  de raadsbrief is gereed 
en wordt in de collegevergadering 
van dinsdag 14 december behandeld 
waarna de brief vervolgens de 
gemeenteraadsleden wordt 
aangeboden.

2021-21 Raadsvergadering 06-07-2021 
16.c. Schriftelijke 1e termijnen 
/ algemene beschouwingen 
reactie college

Portefeuillehouder Koster zegt toe 
bereid te zijn inwoners te wijzen op een 
natuurvriendelijk alternatief voor 
onkruidbestrijding in hun tuinen en ook 
in de communicatie daaromtrent dit 
aspect mee te nemen.

Stand van zaken september:  Samen 
met communicatie is dit onderwerp 
opgepakt en wordt er een pers-
bericht opgesteld.  Stand van zaken 
oktober: Samen met communicatie 
wordt er een persbericht opgesteld.  
Stand van zaken november:  Met 
communicatie wordt er gewerkt aan 
een persbericht. Dit zal plaatsvinden 
in het voorjaar van 2022.

31-03-2022
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2021-20 Raadsvergadering 06-07-2021 
16.c. Schriftelijke 1e termijnen 
/ algemene beschouwingen 
reactie college

Portefeuillehouder Koster zegt toe met 
LTO in gesprek te gaan over het 
gebruik van glyfosaat.

Stand van zaken september: Is 
opgepakt. Wordt meegenomen in 
het overleg met LTO. Nadere 
uitwerking volgt.  Stand van zaken 
oktober: de datum van het overleg is 
nog onbekend.   Stand van zaken 
november: in december wordt een 
overleg met LTO ingepland. Het 
overleg zal waarschijnlijk in Q1 2022 
plaatsvinden.

31-12-2021

2021-15 Raadsvergadering 06-07-2021 
3. Vragenhalfuurtje

Portefeuillehouder Koster zegt toe de 
raad schriftelijk te informeren t.a.v. het 
beleid om  vergunningsvrij te kunnen 
bouwen bij mantelzorg.

Stand van zaken september: Eerst 
nog intern overleg over strekking 
van de motie. Daarna volgt verdere 
uitwerking.  Stand van zaken 
oktober: Strekking motie wordt 
opgepakt. Stand van zaken 
november :  Er wordt opnieuw 
gekeken naar de duiding van deze 
toezegging.

31-12-2021

2021-14 Raadsvergadering 20-04-2021 
13. Aanpak formatieve 
knelpunten ambtelijke 
organisatie ten behoeve van 
realisatie van maatschappelijke 
opgaven en uitvoering van 
overwegend wettelijke taken.

Portefeuillehouder Broekhuizen zegt 
toe dat de nieuwe gemeentesecretaris 
samen met het college de 
organisatieontwikkeling zal oppakken 
zoals vastgelegd in de houtkoolschets.

Stand van zaken oktober: Naar 
aanleiding van de toezegging 
namens het college is het goed de 
gemeenteraad te informeren over 
het proces van de doorontwikkeling 
van de ambtelijke organisatie. 
Inmiddels is de gemeentesecretaris 

31-12-2021
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4 maanden bij onze gemeente 
werkzaam, dat houdt in dat de 
zogenaamde eerste 100 dagen 
waarbij hij zich een goed beeld 
vormt van de organisatie. Waaronder 
de samenwerking tussen bestuur en 
medewerkers, de organisatiecultuur, 
zaken die goed gaan en zaken die 
beter kunnen. Dit in lijn met de 
wensen uit de houtskoolschets en de 
ambities en opgaven waarvoor we 
als gemeente Twenterand staan.   
Op basis van de eerste indruk en 
ervaringen en de  gesprekken met 
de leden van het college en gaat hij 
met de leden van het Concernteam, 
de Ondernemingsraad, de 
Programmaregisseurs en een 
vertegenwoordiging van de 
organisatie in gesprek om de 
contouren van de gewenste 
doorontwikkeling te vormen. Dit 
deel van het proces zal zich met 
name afspelen in de maand 
november.  Zodra deze contouren 
helder en geconcretiseerd zijn, zal 
aan de hand van een notitie over de 
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gewenste doorontwikkeling van de 
gemeentelijke organisatie in het 
college van burgemeester en 
wethouders gesproken worden om 
hierna een strategische agenda op te 
stellen voor de doorontwikkeling. 
Een doorontwikkeling die in het 
teken zal staan van voortdurend 
‘leren en verbeteren’.   De wens is 
deze strategische agenda en het 
gesprek met het college af te ronden 
voor de jaarwisseling. Overigens 
dient daarbij opgemerkt te worden 
dat de organisatie, ook nu en ook 
voor de komst van de nieuwe 
gemeentesecretaris, al met de 
doorontwikkeling aangevangen is, 
met andere woorden het een heeft 
niet gewacht niet op het ander.   De 
gemeenteraad zal in de eerste helft 
van het nieuwe jaar geïnformeerd 
worden over dit proces en de 
voortgang.

2021-13 Raadsdebatten 13-04-2021 
7. Aanpak formatieve 
knelpunten ambtelijke 
organisatie ten behoeve van 

Portefeuillehouder Broekhuizen zegt 
toe de informatiesite ‘Waar staat je 
gemeente’ te actualiseren.

Stand van zaken september: Vanuit 
de diverse externe databronnen is 
niet altijd actuele informatie 
beschikbaar of zelfs nog niet 

31-05-2022
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realisatie van maatschappelijke 
opgaven en uitvoering van 
overwegend wettelijke taken.

verwerkt. De verplichtingen die elke 
gemeente heeft met het aanleveren 
van data worden vanuit de diverse 
afdelingen wel opgevolgd. Op 
www.waarstaatjegemeente.nl 
ontbreekt informatie bij de thema’s 
‘Directe en Digitale Dienstverlening’ 
(burgerpeiling) en ondernemers 
(ondernemerspeiling). Gemeenten 
zijn niet verplicht om deze peilingen 
uit te voeren.  De gemeente 
Twenterand heeft nog niet eerder 
een burgerpeiling bij de inwoners in 
de gemeente Twenterrand 
uitgevoerd. In 2020 leek het i.v.m. 
coronabeperkende maatregelen niet 
raadzaam om dergelijke peilingen 
uit te zetten. Tegelijkertijd speelde 
mee dat kritisch gekeken moest 
worden op welke posten bezuinigd 
zou kunnen worden. In het voorjaar 
2022 vindt er wel een burgerpeiling 
plaats. Per 01-05-2022 zal de raad 
over het resultaat geïnformeerd 
worden.  In 2016 heeft de gemeente 
Twenterand wel een ondernemers-
peiling uitgevoerd. De respons was 
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destijds zeer minimaal. In de 
afgelopen jaren wordt gebruik 
gemaakt van data afkomstig uit 
andere ondernemerspeilingen 
namelijk de Mkb-vriendelijkste 
gemeente voor ondernemers en de 
Biro. Stand van zaken oktober: In het 
voorjaar 2022 vindt er wel een 
burgerpeiling plaats. Per 01-05-
2022 zal de raad over het resultaat 
geïnformeerd worden.  Stand van 
zaken november: de stukken worden 
in het 2e kwartaal 2022 aangeboden 
aan de raad.

2020-29 Raadsvergadering 10-11-2020 
3.1.a. Programmabegroting 
2021

Portefeuillehouder Broekhuizen laat 
weten dat in het eerste kwartaal van 
2021 het Integraal veiligheidsplan aan 
de raad wordt voorgelegd en zegt toe 
dan ook de inzet van de boa capaciteit 
met de raad te zullen bespreken, 
waarna 1x per half jaar over het 
veiligheidsplan zal worden 
gerapporteerd en dit veiligheidsplan 
wordt geëvalueerd.

Stand van zaken september:  Het 
Integraal Veiligheidsplan ligt ter 
inzage. Ook de evaluatie van de 
BOA-capaciteit is uitgevoerd. 
Hierdoor blijkt dat het noodzakelijk 
is om een vierder BOA te werven, 
willen we de taken naar behoren 
uitvoeren.  Stand van zaken oktober: 
De evaluatie van de BOA-capaciteit 
is uitgevoerd. Hieruit blijkt dat het 
noodzakelijk is om een vierde BOA 
te werven, willen we de taken naar 
behoren uitvoeren. Stand van  zaken  

31-12-2021
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november:  Het Integraal 
Veiligheidsbeleid is begin november 
vastgesteld in de raad. Het 
collegeadvies en raadsvoorstel ten 
aanzien van evaluatie van de boa 
capaciteit zijn in voorbereiding en 
volgen begin 2022. De halfjaarlijkse 
rapportage Veiligheid volgt ook in 
Q1 2022.  Voorstel afvoeren omdat 
alles in gang is gezet.

2020-27 Raadsvergadering 10-11-2020 
3.1.a. Programmabegroting 
2021

Portefeuillehouder Broekhuizen zegt 
toe zich te zullen verdiepen in de 
mogelijkheden om kinderen en jeugd 
bij de politiek/gemeente te betrekken 
en zal er voor 18-09-2021 op 
terugkomen.

Stand van zaken september:  
Donderdag 16 september heeft de 
burgemeester een afspraak met 
Evelien Opbergen, directeur van 
Zorgsaam Twenterand. Met haar 
gaat de burgemeester in gesprek 
over hoe we gezamenlijk jongeren 
beter kunnen bereiken. Dit gesprek 
is het vertrekpunt voor eventuele 
vervolgacties. Burgemeester streeft 
ernaar om voor het einde van het 
jaar in gesprek te gaan met de 
gemeenteraad. Stand van zaken 
oktober: er wordt een memo 
opgesteld voor de gemeenteraad 
met daarin de acties die de 
burgemeester oppakt om de jeugd 

18-09-2021
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te bereiken of bij de gemeente te 
betrekken. Deze memo wordt in 
november/december aangeboden 
Stand van zaken november:  de 
raadsbrief is gereed en wordt in de 
collegevergadering van dinsdag 14 
december behandeld waarna de brief 
vervolgens de gemeenteraadsleden 
wordt aangeboden.

2020-24 Raadsvergadering 10-11-2020 
3.1.a. Programmabegroting 
2021

Portefeuillehouder Koster zegt toe dat 
hij met de bibliotheek in gesprek gaat, 
waarbij hij de intentie van de motie 
“Dichter Nedersaksisch in Twenterand” 
zal voorleggen. Tevens zal bekeken 
worden wat de stand van zaken is 
m.b.t. de dorpsdichter en of deze 
cultuur weer in ere hersteld kan 
worden.

Stand van zaken september:  De 
bibliotheek is in gesprek met de 
Stichting Levend Vroomshoop om te 
bekijken welke mogelijkheden er 
zijn om hieraan invulling te geven in 
de gemeente Twenterand. Stand van 
zaken oktober: Er wordt op dit 
moment bekeken of het ook 
mogelijk is om uitvoering van 
activiteiten rondom streektaal in een 
breder kader te plaatsen.  Stand van 
zaken november:  Er zijn plannen om 
dit te koppelen aan het thema van 
de Boekenweek 2022 en 
dialectmaand maart 2022.

01-04-2022
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2020-16 Raadsdebatten 02-09-2020 
5. Centrumontwikkeling 
Vriezenveen en Vroomshoop

Portefeuillehouder Paters zegt toe een 
raadsinfo te organiseren over de 
centrumontwikkeling Vroomshoop.

Stand van zaken september:  
Centrumvisie Vriezenveen staat 
geagendeerd voor raadsdebatten van 
september.  Stand van zaken 
oktober:  De HMO heeft de 
gemeente meegedeeld dat de 
ondernemers van de Lindeflier willen 
verhuizen naar de locatie 
Kennedyschool. De financiële 
haalbaarheid moet nog nader 
worden onderzocht. Dit vraagt om 
zorgvuldigheid en vergt tijd. Het is 
daarom lastig om een deadline aan 
te geven, omdat we het proces niet 
willen verstoren. Stand van zaken 
november:  De stand van zaken is 
onveranderd. We zijn in gesprek met 
de HMO en de eigenaar van de 
Linderflier en zetten in op Q1 2022.

01-04-2022

2019-43 Raadsvergadering 12-11-2019 
3. Programmabegroting 2020

Portefeuillehouder Paters zegt toe dat 
het college zich gaat beraden over een 
eventuele verandering van beleid 
inzake bijv. de reserves voor 
vervanging van kunstgrasvelden.

Stand van zaken mei: ongewijzigd 
t.o.v. april. De financiële verordening 
is ambtelijk geactualiseerd, maar 
door de werkzaamheden voor de 
jaarrekening is de verordening nog 
niet in het college behandeld. 
Deadline is opgeschoven naar eind 
juni.  Stand van zaken september: 

01-07-2021
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De geactualiseerde financiële 
verordening wordt in november 
aangeboden aan uw raad (na 
behandeling in het college in 
september). Stand van zaken 
oktober: in verband met tussentijdse 
technische aanpassingen die nog 
verwerkt moesten worden, wordt de 
geactualiseerde financiële 
verordening aan uw raad 
aangeboden tijdens de eerste 
raadsvergadering van 2022.


